
 

 

 

 

 

 22/05/2024, רביעי  יום        

        2024 – 38114   

 

 
 

 2024/50/19מיום  2024/3פרוטוקול מליאה מס 
 

, רמי עזריה,   , איציק מידן, דודי קימלוב  ראשת המועצה, יוסי ג'יברי –מירה בן ארי  השתתפו:
גדי אפק, גוסטבו ליטמנוביץ,  שי כהן, יוסי דוד, יואב אלרגנד, תומר קרטנשטיין, עופר אלכסנדר, 

 . הדר לוי
 

 ,  עו"ד הררי טויסטר יובל כהן אידה אוהר גזברית המועצה, לאה מימון מבקרת המועצה,   נוכחים:
 סופי תורג'מן.  ליטל רהב,

 
 . , אבירם כהןאיתן חןהילה גרשמן, עמיר שקרוב, אלי נחמן, ,  איילת קוך מורדוך נעדרו:

 
 על סדר היום:

 
 אושרה ע"י ועדת כשירות  –מינוי מנכ"לית למועצה 

 
שנמצאה מתאימה ע"י ועדת  מציגה את הגב' ליטל רהב, פותחת את הישיבה ו ראשת המועצה:

מנכ"לית המועצה, ומבקשת ממנה להציג את עצמה בפני חברי המועצה  כשירות לתפקיד

 הנוכחים.  

 

חברי המועצה הנוכחים מקבלים העתק מקורות חייה של ליטל רהב, ולאחר מכן זו מציגה את  

 עצמה ועונה לשאלות של חברי המועצה: 

 

 ליטל רהב: 

 רה עם משפחתה בצור יצחק. ג

פרטת את הניסיון התעסוקתי שלה: מילאה מספר תפקידים וביניהם סגנית ראש המועצה  מ

מרכז השלטון האזורי, חברת דירקטוריון איגוד   –האזורית דרום השרון, יו"ר פורום הסגנים 

 השרון המזרחי.  

מפרטת את הפרויקטים שהקימה בתפקידיה הקודמים, כגון מוקד רשותי, וכן פרויקטים בתחום  

 הנגישות ואנרגיה ירוקה.  

מספרת על החזון שלה לעתיד המועצה, חשיבות מתן המענה והשירות לתושבים, והגשמת מדיניות  

 המועצה והעומדת בראשה.  

 

 הגב' ליטל רהב יוצאת מהישיבה.

 

 

 



 

 

ואת העסקתה בחוזה   המועצה מינוי ליטל רהב למנכ"לית  אני מבקשת לאשר את  :המועצה תראש

 שכר מנכ"ל  100%בכירים ושכר של 

 

 נערכת הצבעה 

מליאת המועצה אישרה פה אחד את העסקה של גב' ליטל רהב כמנכ"לית המועצה,  החלטה:

 שכר מנכ"ל לפי חוזה בכירים.   100%בשכר של 

 

הגב' ליטל רהב לשמש   המועצהאני מבקשת לאשר את הסמכתה של מנכ"לית   :המועצה תראש

 כמורשית חתימה מטעם המועצה. 

 

מליאת המועצה מאשרת פה אחד את הסמכת מנכ"לית העירייה הגב' ליטל רהב    החלטה:

 לשמש כמורשית חתימה מטעם המועצה. 

ראש המועצה, מנכ"לית המועצה.  –מורשי החתימה מטעם המועצה יהיו כדלקמן: קבוצה א' 

גזברית המועצה. חתימת ראש המועצה או מנכ"לית המועצה יחד עם חתימת גזברית   –קבוצה ב' 

 המועצה בתוספת חותמת המועצה יחייבו את המועצה לכל דבר ועניין.   

 

 הגב' ליטל רהב חוזרת לישיבה. 

 

: התקציב מוכן ויועבר לחברי המועצה. ככל שיש שאלות בנושא התקציב, אבקש  המועצה תשרא

 להעבירן מראש.  

 : מבקשת מכל וועדי הישובים להעביר תקציב ודו"חות כספיים בהקדם האפשרי.  גזברית המועצה

 

 ראשת המועצה מודה לחברי המליאה על השתתפותם בישיבה. 
 

 

 

 בכבוד רב         

 מירה בן ארי         

 ראשת המעצה         

 
 


